
 

 

 

Aan: College van B&W  
 Raadhuisplein 2 
 3771 ER Barneveld 
 

Betreft: Versoepeling PFAS-regels 

 

Barneveld, 30 oktober 2019 

Geacht College, 

 

De fractie van de SGP wil het College van B&W op grond van artikel 42 van de 

Organisatieverordening van de gemeenteraad vragen stellen over het aanpassen van de PFAS-Norm. 

Naast de stikstofcrisis, wat op dit moment het land grotendeels op slot zet, is er ook een groot 

probleem met de PFAS norm. De SGP maakt zich grote zorgen over de impact van dit dossier op de 

bouw- en GWW-sector.  Zonder vastgestelde achtergrondwaarden mogen grond en bagger in veel 

gebieden alleen worden toegepast als het gehalte PFAS onder de bepalingsgrens van 0,1 µg/kg ligt. 

Deze normering is te streng en zorgt ervoor dat veel grond en bagger niet meer mag worden 

toegepast. 

Hierover heeft de SGP de volgende vragen: 

1. Is het college het met de SGP eens dat de normering van de PFAS een groot probleem is? 

2. Is het college op de hoogte van het nieuwsbericht van het Algemeen Dagblad dat de 

gemeente Amersfoort een tijdelijke maatregel genomen heeft om de norm te verhogen naar 

1 µg/kg PFAS per kilo? 

3. Is het college bereid om de huidige normering ook in de gemeente Barneveld aan te passen, 

zodat de bouw- en GWW- sector niet verder stagneert?  

4. Hoe denkt het college deze mogelijke aanpassing van de norm te communiceren? 

5. Stemt het college de te nemen maatregelen af met de Omgevingsdienst(OddV), zodat er bij 

controle geen problemen ontstaan? 

 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groeten, 

namens de SGP fractie, 

Gert Ploeg en Wout Hazeleger 

SGP-fractie Gemeenteraad Barneveld 
Secretariaat: p/a Vlasakker 1 

 3773 DA  Barneveld 
   Tel.  0342 - 493442 

e-mail: jantop@barneveld.nl 
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